
• IZVJEŠTAJ 0 RADU MUZEJA 

• 1 - OP(1ENITI PROBLEM - U tekućoj godini nismo imali nekih muzejskih 
pro-

, 
već smo nailazili na teške brige s krovom, koji je kroz cijeld 

jesensko, kišovito vrijeme, propuštao. Zbog toga smo se obratili 

Stambenom gospodarenju za savjet i pomoć kako bi za temeljiti popra-

vak krova, a to znači čitavp prekrivanje, trebalo bi osigurati pre-: 

ma proračunu cca 15-17 miliona dinara, koju svotu nije u stanju Stam-

beno dati, pa smo se s njima sporazumjeli da ,mi za 1980. osiguramo 

5 mil. a oni 6e doprinijeti ostatak. 0 tome smo upoznali i druga taj-

nika (Klobasa). Da iz naših prihoda osiguramp naš doprinos za taj hi-

tni popravak mi smo u završnom računu i novom planu tu svotu pred-

vidjeli. Krov je bio pred 2o godina površno popravljen pa kod vaćih 

kiša moramo podlagati sudove da se osiguramo od poplave. Napominjemo 

i ovajput da su sve prostorije (drugi kat) vkasništvo Muzeja. Prema 

tome,8e se u proljeće pristupiti rješavanju tog vitalnog pitanja. 

2 - POSJETI-  kroz minulu godinu imali smo 321 posjetilaca. To su 

ve8inom turisti (doma8i i strani), članovi sindikata Željezare Sisak 

i učenici blilih škola, koji su dolazili u pratnji svojrbh nastavnika. 

Mnogi se od njih upisuju u knjigu posjetnika. Posjet je slobodan. U 

prošloj godini ubrali smo Din 1.501,6o dobrovoljnih priloga. 

Muzej je redovno otvoren svake nedjelje od 10-12 sati, kao i svakog 

radnog dana ili praznika ako je posjetilaca više od 5 u grupi, naja-

vom kod Kustosa u stanu ili preko Turist. ureda. 

3 -NABAVKE I OTKUPI-  Otkupili smo pod konac godine tri 

modela starih Jedrenjaka i tako smo obogatili nautičku zbirku na 26 

komada jedrenjaka raznih tipova. 

4 -EDICIJA"GRAD BAKAR KROZ VJEKOVE" -sprodajom ove naše edi-

cije smo već 

nadopunjenog 

uloleni trud 

izdanje bude 

pri kraju pa od prodaje stvaramo fond za tisak drugog 

izdanja. Od čitalaca dobili smo laskavo priznanje za 

da se knjiga objelodani, što nam daje volju da drugo 

bolje opremljeno od prvijenca. 

5 -INVESTICIJE-Uzadnje  dvije godine uveli smo elektriku 

i vodu. Thko je i to vaZno pitanje, nakon 3o godina rada i postojanjE 

muzeja,konačno riješeno. Takodjer smo uredili 12 prozora s nuZnim 

popravkom i bojenjem postojanim bojama. 
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6 - ŠTAMPA-  Prepla8eni smo na revije Muzejski glasnikiDomete, 

nabavljamo Zbornike (senjski, krčti, kastavski) i ostalu sličnu lite-

raturu koja donosi povijesni materijal našeg zavičaja. 

OSIGURANJE-  Čitav inventar muzeja cbsiguran je kod zavoda 

"Croatia" proti rizika polara, provale i kradje, 

8 - DELEGATSKO UPRAVLJANJE  - Muzejom upravlja odbor, sastavljen od dele-

legata iz mjesnih društava i polit.organizacija ( 11 članova). Tokom 

godine održali smo •4 sjednice, na kojima su se pretresala aktuelna 

pitanja i donosili zaključci, što je stavljeno u dužnost kustosu 

da to provede. 0 radu i'uspjehu Muzeja podnosi se svake godine izvje-

štaj Konferenciji Socij.saveza. Skoro svake nedjelje dolaze članovi 

odbora u Muzej pa se takav drugarski sastanak mole smatrati kao s'je-

dnica, jer je nekad dostatan kvorum za donašanje zaključka nekog 

vaZnijeg pitanja. Značajna je saradnja s UdruZenjem boraca i penzio-

nera da bi se u mjestu sačuvali i dotjerali spomeniui iz NOB. 

9 - OSOBNI IZDACI  - Poslije smrti našeg kustosa pok. I.Marochina Muzej 

vodi i čuva naš stari saradnik prof.Albert Šporer. On nije u radnom o 

odnosu ve8 mu Odbor koneem godine daje godišnju nagradu (nabazi 1.5oo 

mjesečno). Kada bi se inače plaćalo stalnog namještenika s,punim ra-

dnim vremenom ne bi bila dostatna cijela dotacija koju dobivamo od 

•SIZ-a kulture (75.000 din). 

Čistoću prostorija odrZava jedna radnica koja povremeno prema 

potrebi dolazi da uredi prostorije l • (ugovor o djelu). Njezin honorar 

s doprinosima i materijalom iznosio je Din 1.405,75. 

lo - BAKARSKI KAŠTEL  - 0 njemu bi trebao voditi brigu Regionalni zavod, no 

kako je njihova paZnja posve izostala zadnjih godina, a da se ta sta-

ra gradina očuva od očitog propadanja i nuZno potrebne konzervacije, 
monli smo mi s naše strane poduzeti neke mjere i radove o čemu smo 

telefonski izvjestili Zavod i naš Siz. Čestoput djeca provale stara 
klimava vrata, ulaze u zgradu, igraju se i lole vatru i peku krumpire. 

Mole vrlo lako doći do polara i ne znamo tko 6e odgovarati za propust 
pažnje. Mi smo o tom slučaju obavijestili Republ. SIZ kulture koji je 
kroz zadnje dvije godine predvidio u svom budZetu cca 16 miliona za 

konzervaciju, no od svega toga Regionalni nam nije ništa izvršio. 

11 -  ZAKLJUČAK - Prema navedenom u tom godišnjem izvještaju proizlazi da 
je primarno urediti krov na zgradi muzeja što je prema sporazumu i 

osigurano - a po tom pokrenuti treba Regionalni zavod da se pobrine 

za sigurnost i konzervaciju Kaštela, jer je to njegova duZnost. 
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